
 
 
 
 
Pasientforeningsmøte på A-hus - ønsker ROS/RIS fra oss 
 
Hei,  
 
Vår formann Svein Stuge skal delta på møte hos A-hus for å gi dem 
tilbakemeldinger fra parkinsonister om våre opplevelser i møtene 
med nevrologisk avdeling. A-hus ønsker å gi parkinsonister best 
mulig behandling, derfor er det viktig at vi kommer med innspill, 
både positive og negative. 
  
Møtet finner sted 12.6. Håper mange kommer med innspill, som kan 
gis til svein.stuge@vikenfiber.no 
eller ved å svare på denne mailen, så videresender jeg. Svein kan 
også nås på tlf 958 30 527. 
  
Hilsen 
Eva Landsverk 
Romerine parkinsonforening 
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